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P R O T O K Ó Ł Nr XXIV/2008
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,

w dniu 7 lipca 2008r.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek.

Powitał gości zaproszonych, radnych, sołtysów oraz mieszkańców Ogrodzieńca, po czym
stwierdził na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania
prawomocnych uchwał.
Lista obecności radnych oraz gości zaproszonych załączona została do protokołu.
 2. Przyjęcie porządku obrad.

Sekretarz zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o uchwałę w sprawie zmian w
Statucie Domu Kultury w Ogrodzieńcu.
Projekt uchwały w tej sprawie został dostarczony radnym i był omawiany na posiedzeniach
komisji rady.
Radni przyjęli powyższy wniosek jednomyślnie 11 glosami.
Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednomyślnie 11 głosami i przedstawiał się
następująco:

P o r z ą d e k  o b r a d:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na

rzecz Gminy Ogrodzieniec od osoby fizycznej z przeznaczeniem na drogę dojazdową do
ul. Bzowskiej w Ogrodzieńcu.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Ogrodzieniec, a
osobą fizyczną.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/165/2008 Rady Miejskiej w
Ogrodzieńcu z dnia 28.05.2008r. w sprawie zaciągnięcia kredytu i pożyczki
długoterminowej oraz pożyczki krótkoterminowej na realizację inwestycji.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia dotacji przedmiotowej na finansowanie
przedszkola w 2008 roku

9. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok ( dot.
dotacji dla przedszkola)

10. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok
11. Podjecie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec.
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/160/2008 z dnia 28 maja 2008 r. w

sprawie nadania statutu Miejsko Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Ogrodzieńcu.
13. Interpelacje i zapytania radnych.
14. Wnioski, zapytania i oświadczenia
15. Zamkniecie obrad

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu nr XXII/2008 z dnia 28 maja 2008 r. został
przyjęty przez radnych bez uwag, jednomyślnie.
Za jego przyjęciem głosowało 11 radnych.
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Ad. 4
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności

· 31 maja odbyło się uroczyste otwarcie krytej pływalni w Łazach wybudowanej przy
Zespole Szkół

· 31 maja odbyło się spotkanie związane z jubileuszem 85-lecia Polskiego Związku
Łowickiego w hali sportowej w Siewierzu na którym nasz mieszkaniec pan Witold
Maciążek został udekorowany honorowym medalem za wieloletnią działalność w
Związku

· 31 maja na skwerze Przy Placu Wolności w Ogrodzieńcu odbył się festyn szkolny
zorganizowany przez szkołę Podstawową w Ogrodzieńcu

· 1 czerwca na boisku sportowym KS Giebło odbył się festyn szkolny zorganizowany przez
Szkołę Podstawową w Gieble

· 2 czerwca w Burze Poselskim PO w Sosnowcu odbyło się spotkanie parlamentarzystów,
wójtów, burmistrzów i prezydentów Zagłębia Dąbrowskiego z Minister Elżbietą
Bieńkowską. Spotkanie dotyczyło środków dla gmin z UE w następnych latach.
Omawiane były również sprawy dotyczące oczyszczenia terenów zakładu Izolacja z
azbestu. Podczas spotkania wskazano na konieczność oszacowania środków
finansowych niezbędnych na oczyszczenie zakładu z azbestu oraz wspólne wystąpienie
Gminy oraz Starostwa Zawierciańskiego do Parlamentu o zabezpieczenie w budżecie
państwa środków finansowych na ten cel

· 8 czerwca w Łazach odbył się XVII Zlot Młodzieży ZGJ w którym uczestniczyła
reprezentacja z naszej gminy. Ze zlotu wróciliśmy z medalem za zajęcie pierwszego
miejsca W konkursie wójtów, burmistrzów i prezydentów miast oraz z pucharem za
zajęcie trzeciego miejsca dla drużyny z Ogrodzieńca

· 8 czerwca odbyło się posiedzenie Rady LGD Perła jury na którym wybrano nowe władze.
Przewodniczącym Rady został burmistrz Ogrodzieńca, a zastępca burmistrz Łaz

· 11 czerwca odbyło się spotkanie z Konserwatorem Zabytków dot. pozyskania środków
finansowych na remont zamku w Podzamczu. Udało się pozyskać 300 tyś zł dotacji od
Konserwatora Zabytków na wykonanie niezbędnego zakresu prac w obrębie trasy
zwiedzania. Potrzeby są znacznie większe sięgają ok. 1,5 mln zł. Prace na zamku
rozpoczną się po zakończeniu sezonu turystycznego.

· 15 czerwca na placu szkolnym odbyło się święto szkoły zorganizowane przez Szkołę
Podstawowa w Ryczowie

· 19 czerwca odbyło się spotkanie z Prezydentem Zawiercia, wójtami i burmistrzami gmin
obsługiwanych przez RPW Zawiercie. Na spotkaniu wyrażono wole aby każda z gmin
otrzymała informacje o majątku wodociągów na swoim terenie

· 20 czerwca w Katowicach w Domu Kultury na Koszutce odbyło się spotkanie z Zarządem
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach w
sprawie dofinansowania przez Fundusz inwestycji ekologicznych w gminach.

· 21 czerwca odbyło się Walne Zgromadzenie GS na którym omawiane były sprawy
związane z dalszymi losami Placu Piłsudskiego. Burmistrz przedstawił stanowisko
według którego Plac Piłsudskiego powinien być zagospodarowany na cele publiczne a
żądanie przekazania działki GS-owi nie ma uzasadnienia ponieważ działka ta od zawsze
była własnością mieszkańców

· 21 czerwca z profesorem w dziedzinie muzykologii była przeprowadzona rozmowa na
temat działalności zespołu „Wrzos” oraz gromadzonych przez zespół pamiątek z terenu
Ryczowa, Śrubarnii, Żelazka. Może w przyszłości uda się wydać publikację tego co
zespół zgromadził. Byłaby to też promocja dla zespołu Wrzos oraz dla gminy.

· 4 lipca odbyło się posiedzenie w sadzie w sprawie Parku Wodnego. Na jesień sprawa
powinna się zakończyć. Mają zostać przesłuchani oskarżeni

· 4 lipca Kuratorium Oświaty wydało pozytywną opinie w sprawie Zespołu szkolno
Przedszkolnego. Nauczanie dla dzieci z Podzamcza będzie obywać się w budynku
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szkoły w Podzamcza i prowadzone będzie przez fundację „Elementarz Odbyły się
spotkania w tej sprawie z rodzicami jak też z radnymi.

· 6 lipca odbyły się gminne zawody sportowe pożarnicze w Gieble
Burmistrz zaznaczył, że w związku z rozpoczętym sezonem turystycznym powróciła sprawa
dodatkowych służby policyjnej w weekendy. Tak jak w roku ubiegłym tak i w tym roku
chcemy podpisać umowę z Policją w tej sprawie Z rezerwy budżetowej możemy przeznaczyć
6 tyś zł na dodatkowe służby.

Pan Marek Ziębiński - Komisarz Komisariatu Policji w Pilicy, któremu podlega posterunek w
Ogrodzieńcu potwierdził potrzebę wprowadzenia dodatkowych służb policyjnych szczególnie
w miejscach najczęściej odwiedzanych przez turystów. Podał stan zatrudnienia na
posterunku, oraz pokrótce omówił specyfikę pracy policji na naszym terenie.

Ze strony radnych padły następujące pytania do Komendanta:

Radna Jolanta Ciołczyńska zwróciła uwagę na często zamknięty posterunek w Ogrodzieńcu i
zapytała jak wówczas mieszkańcy mają kontaktować się z Policją.

Radna Janoska Wiesława z uwagi na duży ruch turystyczny w Podzamczu który nasila się w
weekendy poprosiła o zwiększenie patroli policyjnych.

Radna Adamusińska Zofia zapytała czy byłaby możliwość wyznaczyć specjalne trasy dla
kładów. Jeżdżą one zbyt szybko po ulicach i mieszkańcy narzekają na utrudnienia z tego
tytułu

Radny Jerzy Kołodziej ostatnio zdarzyło się bardzo nieprzyjemne zajście w Urzędzie
Pocztowym oraz w Ośrodku Pomocy Społecznej. Na interwencje policji czekano 40 minut.
Jak zorganizować szybki kontakt, powiadomić radiowóz, który znajduje się w terenie, co
zrobić aby skrócić czas interwencji zapytał radny.

Radna Osys Renata zaznaczyła, że po interwencji naszych policjantów sprawy powinny być
trzymane w tajemnicy tymczasem są one rozdmuchiwane i nagłaśniane Proszę o
zachowanie przez policjantów tajemnicy służbowej poprosiła radna.

Komendant Marek Ziębiński podał ;
- nasza Komenda Policji jest jedyna komendą w całym kraju gdzie na stałej służby

dyżurnej. W Ogrodzieńcu trudno jest wyznaczyć stałe godziny urzędowania w sytuacji
gdy nie jesteśmy w stanie zapewnić, że policjanci w tych godzinach będą na posterunku.
Są różne sytuacje, zdarzenia drogowe, kryminalne, interwencje policji do których
wzywania są funkcjonariusze. Jedyny kontakt z funkcjonariuszem w terenie to telefony
służbowe które policjanci mają przy sobie jest to numer 696444386 oraz 696444387, ale
czasami są w terenie gdzie nie ma zasięgu i wtedy najszybszy sposób kontaktu to telefon
alarmowy 997 Brakuje nam jeszcze telefonów dla dzielnicowych.

- Zwiększenie liczby patroli w Podzamczu zależy od zwiększenia liczby etatów. Obecnie
Posterunek w Ogrodzieńcu ma 5 etatów. Jednego policjanta delegowanego z Pilicy.
Posterunek w Ogrodzieńcu dostał dwa etaty z Komendy Powiatowej Teraz te dwa etaty
należy obsadzić ludźmi. Miejmy nadzieje ze niebawem w Ogrodzieńcu na posterunku
będzie ośmiu funkcjonariuszy.

- Informacje z interwencji należy zachować w tajemnicy służbowej. Na każdym
funkcjonariuszu ciąży taki obowiązek. Za naruszenie tajemnicy służbowej Kodeks karny
przewiduje stosowne sankcje. Jeżeli sprawy takie powtarzałyby się Komendant poprosił o
bezpośrednie kierowanie do niego sygnałów w tej sprawie

- Kłady ten problem nie dotyczy tylko Ryczowa. Cała Jura jest systematycznie
dewastowana przez miłośników takiej motoryzacji. Policja nie jest władna do tego aby
wyznaczyć dla kładów ścieżki czy trasy. Taki wyspecjalizowany pojazd terenowy trudno
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jest dogonić samochodem osobowym. Jeżeli po drogach kierowcy poruszają się zgodnie
z przepisami to nie ma podstaw do nakładania na nich kar.

Na zakończenie Komendant poprosił radnych o zaakceptowanie propozycji wprowadzenia
dodatkowych płatnych patroli, byłyby one prowadzone w każdą sobotę i niedzielę w sezonie
letnim. Patrole miałyby za zadanie zabezpieczyć teren Podzamcza i Krępy.

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości

na rzecz Gminy Ogrodzieniec od osoby fizycznej z przeznaczeniem na drogę
dojazdową do ul. Bzowskiej w Ogrodzieńcu.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na
nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Ogrodzieniec od osoby fizycznej z
przeznaczeniem na drogę dojazdową do ul. Bzowskiej w Ogrodzieńcu - została
przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwale nadano
Nr XXIV/170/2008

Ad. 6
Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Ogrodzieniec, a

osobą fizyczną.
Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości
pomiędzy Gminą Ogrodzieniec, a osobą fizyczną - została przyjęta jednomyślnie za jej
przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwale nadano Nr XXIV/171/2008

Ad. 7
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/165/2008 Rady Miejskiej w

Ogrodzieńcu z dnia 28.05.2008r. w sprawie zaciągnięcia kredytu i pożyczki
długoterminowej oraz pożyczki krótkoterminowej na realizację inwestycji.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr
XXII/165/2008 Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 28.05.2008r. w sprawie
zaciągnięcia kredytu i pożyczki długoterminowej oraz pożyczki krótkoterminowej na
realizację inwestycji - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 13
radnych. Uchwale nadano Nr XXIV/172/2008

Ad. 8
Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia dotacji przedmiotowej na finansowanie

przedszkola w 2008 roku

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zwiększenia dotacji
przedmiotowej na finansowanie przedszkola w 2008 roku- została przyjęta
jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwale nadano
Nr XXIV/173/2008

Ad. 9
Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok ( dot.

dotacji dla przedszkola)

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIV_170_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIV_171_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIV_172_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIV_173_2008.pdf
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Ogrodzieniec na 2008 rok (dot. dotacji dla przedszkola) - została przyjęta jednomyślnie
za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwale nadano Nr XXIV/174/2008

Ad. 10
Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy
Ogrodzieniec na 2008 rok - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało
13 radnych. Uchwale nadano Nr XXIV/175/2008

Ad 11
Podjecie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wynagrodzenia Burmistrza
Miasta i Gminy Ogrodzieniec - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem
głosowało 13 radnych. Uchwale nadano Nr XXIV/176/2008

Ad. 12
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/160/2008 z dnia 28 maja 2008 r. w

sprawie nadania statutu Miejsko Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Ogrodzieńcu.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr
XXII/160/2008 z dnia 28 maja 2008 r. w sprawie nadania statutu Miejsko Gminnemu
Ośrodkowi Kultury w Ogrodzieńcu - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem
głosowało 13 radnych. Uchwale nadano Nr XXIV/177/2008

Ad. 13
Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Marek Cholewa - mieszkańcy ul. Narutowicza proszą o wprowadzenie na ich ulicy
ruchu dwukierunkowego ułatwi to dojazd do ich posesji oraz rozładuje ruch na skrzyżowaniu
ul. Kościuszki z ul. Olkuską

Radna Zofia Adamusińska - zaznaczyła że na terenie Ryczowa brak jest tablic
informacyjnych o tym jak dojechać od strony Ryczowa do zamku w Podzamczu Brak jest
również jakichkolwiek informacji o położeniu strażnicy w Ryczowie. Turyści często pukają do
drzwi z pytaniem jak można dotrzeć do atrakcyjnych miejsc. Radna poprosiła aby zająć się
tak sprawą. Radna zwróciła się też do Burmistrza z prośba o udzielenie informacji dla
mieszkańców ul. Agrestowej o tym czy będzie rozpoczęta budowa wodociągu na ich ulicy –
jeśli tak to kiedy. Prosiła o zamieszczenie takiej informacji w Gazecie Ogrodzienieckiej,
okazuje się, że informowanie mieszkańców przez radnych jest niewiarygodne, gdyż zbyt
długo ta sprawa była odkładana. Kolejne pytane radnej dotyczyło PKS-u, a dokładnie czy
Gmina zdecyduje się dopłacać do kursów autobusowych – chodzi o kilka
najpotrzebniejszych kursów w poszczególnych sołectwach.

Radna Grażyna Ławrenow w imieniu mieszkańców Fugasówki poprosiła o wykoszenie
rowów i oczyszczenie z piasku ścieżki pieszo rowerowej w kierunku Wydry. Prosiła też o
wykoszenie placu i boiska przy budynku Domu Kultury w Fugasówce

Radny Ciołczyński Dariusz – mieszkańcy Cementowni i Józefowa pytają, czy będzie
kanalizacja i kiedy. Druga sprawa to wykoszenie rowów przy ul. Kościuszki. Zostały one
wykoszone do budynku Remendis natomiast w stronę Cegielni dalej rośnie wysoka trawa.

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIV_174_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIV_175_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIV_176_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIV_177_2008.pdf


6

Radny Zdzisław Mogiła - na drogach pomiędzy Podzamczem i Kiełkowicami oraz Mokrusem
i Siamoszycami rosną krzaki i wysoka trawa. W związku z tym ze jest to droga powiatowa
radny poprosił o interwencje w tej sprawie w Powiatowym Zarządzie Dróg. Radny zwrócił się
z wnioskiem o nadanie nazw wszystkim ulicom w Mokrusie. Przy nadawaniu nazw niektóre
ulice zostały pominięte.

Radny Kołodziej Jerzy zapytał czy będą wymieniane drzwi wejściowe w szkole w
Ogrodzieńcu

Odpowiadając na interpelacje Burmistrz podał:
- ul. Narutowicza. Obecnie na tej ulicy obowiązuje zakaz ruchu z wyjątkiem pojazdów osób

tam zamieszkujących. Ewentualna zmiana byłaby możliwa dopiero po opracowaniu
nowego projektu organizacji ruchu. Planujemy zlecić taką dokumentację dla sołectw oraz
miasta Ogrodzieniec aby dostosować oznakowania na drogach do aktualnych warunków.
Wówczas dopiero będzie możliwa jakakolwiek korekta w tym względzie. Gmina nie może
na własną rękę zmieniać ruchu na ustawiać znaków drogowych itp.

- Wykaszanie poboczy przy drogach. Kilka dni temu zwracaliśmy się pisemnie do zarządcy
dróg o wykaszanie. Na naszych drogach prace te zostały wykonane przez gminę

- Wykoszenie placu przy Domu Kultury w Fugasówce. Teren jest własnością gminy i prace
zostaną wkrótce wykonane.

- Tablice informacyjne w Ryczowie. Postaramy się oznakować miejsca odwiedzane przez
turystów zarówno strażnice jak i inne atrakcyjne i warte zwiedzenia na naszym terenie.

- Wodociąg na ul. Agrestowej w Ryczowie. W sierpniu tego roku zostanie ogłoszony
przetarg na budowę tego wodociągu.

- PKS Jeżeli znajdziemy w budżecie gminy środki finansowe zaproponujemy PKS umowę
na obsługe deficytowych kursów do niektórych miejscowości. Przez okres wakacyjny
PKS miał wstrzymać się z likwidacją kursów.

- Kanalizacja w Cementowni i Jozefowie. Obecnie opracowywana jest dokumentacja
projektowa i pozwolenia na przebudowę kanalizacji w Cementowni W ramach tych pracy
zostało zlecone przygotowanie dokumentacji przedprojektowej dla kanalizacji Fugasówki.

- Nazewnictwo ulic w Mokrusie. Sprawa zostanie przekazana do rozeznania będzie to
przedmiotem prac w Urzędzie

- Wymiana drzwi wejściowych w Szkole Podstawowej w Ogrodzieńcu. Na razie nie będzie
to wykonane Jeżeli zostaną wygospodarowane na ten cel pieniądze można będzie
wymienić drzwi w późniejszym terminie. Obecnie należy zabezpieczyć środki finansowe
na podwyżki dla nauczycieli i nie wiadomo czy zostanie coś na remont.

Ad. 14
Wnioski, zapytania i oświadczenia

Obecny na sesji radny powiatowy Pan Henryk Karcz poinformował o swoich interwencjach w
Powiatowym Zarządzie Dróg w Zawierciu. Jak zaznaczył radny przynajmniej raz w tygodniu
dokonuje objazdu dróg na terenie całej gminy i o ich stanie na bieżąco informuje zarządcę
drog. Dla każdej miejscowości stara się coś załatwić, stara się jak może aby pomóc aby
mieszkańcy mogli korzystać z dobrze utrzymanych dróg powiatowych. Jednak Powiatowy
Zarząd Dróg stale odpowiada, że w powiecie jest wiele gmin i każda czeka na swoją kolej.
Ten czas oczekiwania np. na ścięcie drzewa wykoszenie poboczy ciągle się wydłużą To z
kolei tłumacza brakami kadrowymi i brakami sprzętu specjalistycznego.

Ad. 15
Zamkniecie obrad

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz
Wałek dokonał zamknięcia XXIV sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując wszystkim
obecnym za udział w niej.
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